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Notulen 8 mei 2023 
Locatie: gemeentehuis Zwijndrecht 
 
Aanwezig:   Max van de Pol (voorzitter), Corina Heijstek, Dineke Kodde, Jan van Baren, Roos Vigelius, 
Pauline de Vries, Jacques Daamen (leden);  Suzanne Visser (gemeente Zwijndrecht), Jeanet Moerings 
(Zorgbelang Inclusief), Alberta van den Dool (notulist) 
Afwezig: Iris Klingeman, Erik Bezemer, Zahra Bouzidi 
 

1 Welkom, kennismaken met Jeanet Moerings en vaststellen van de agenda 
De voorzitter heet allen welkom en opent de vergadering. 
De berichten van verhindering worden doorgegeven. 
Er wordt kennisgemaakt met Jeanet. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2  Concept Wmo-verordening: 19:30-20:30 toelichting door Maaike van Zwieten 
Zie bijlagen: Vervolgnotitie Herijking Wmo-beleid, concept verordening en toelichting op de 
verordening 
Maaike geeft aan, dat de Regionale Adviesraad inmiddels een reactie heeft ontvangen van GR 
Sociaal. Deze reactie wordt toegevoegd aan de agenda van volgende week, en zal daarna 
gedeeld worden. 
Maaike blikt terug op de start van de nieuwe samenwerking in Drechtsteden; er is afgesproken 
meer gezamenlijk beleid op te stellen als gemeenten. Daarnaast heeft de gemeente Zwijndrecht 
het voornemen, om meer met inwoners te overleggen, daarom zijn een aantal 
‘meedenkmomenten’ georganiseerd. Daarna heeft de gemeente de lokale verordening met de 
SDD aangepast. De huidige versie is nog niet aangepast aan de versie van de Regionale 
Adviesraad. 
Er zijn twee verordeningen: voor algemene voorzieningen en voor maatwerkvoorzieningen; 
deze worden samengevoegd. In Zwijndrecht zijn er wat meer voorzieningen dan in andere 
gemeenten (bv. ANWB Automaatje, Seniorenbus); er wordt nagedacht, hoe dit wordt 
opgenomen, of juist niet wordt opgenomen. Er wordt verwezen naar de leeswijzer. 
Aan de hand van de notitie ‘Vragen herijking verordening Wmo’ van de voorzitter wordt het 
volgende besproken: 

- Versterking voorveld (voorliggend veld, voorkant etc.), is dat in Zwijndrecht voldoende 
afgedekt: in Zwijndrecht is al veel aanwezig, maar niet heel zichtbaar. De suggestie 
wordt gegeven zorg te dragen voor één loket: de gemeente heeft hiervoor al stappen 
gezet.  De Inwonersadviesraad adviseert de gemeente hier vooral mee verder te gaan.  

- Er zijn geen wijzigingen in de maatwerkvoorzieningen, behoudens de Was- en 
strijkservice: die is als onderdeel van de Huishoudelijke Ondersteuning verwijderd. 

- Afdwingen van gebruikmaking van voorveld mogelijk? 
Bij aanmelding van maatwerkvoorziening wordt bij het indicatiegesprek de vraag 
gesteld hoeveel mantelzorg aanwezig is. Dit is altijd op basis van vrijwilligheid. In het 
advies zal opgenomen kunnen worden, dat kwaliteitseisen aan het gesprek gesteld 
worden, of omliggende kaders. In dit verband wordt de aanwezigheid van een 
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onafhankelijk cliëntondersteuner genoemd, dit moet meer expliciet door de gemeente 
benoemd worden. Een ander punt is de vraag: wie zijn de huisgenoten (o.a. leeftijd). 

- Algemene voorziening (voetnoot pg. 7): het is mogelijk dat in de verordening minder 
voorzieningen worden benoemd, dan beschikbaar zijn. Er wordt nog nagedacht over 
het al dan niet benoemen van een eigen bijdrage. Er wordt benadrukt dat wel goed 
gecommuniceerd moet worden, welke algemene voorzieningen er zijn. Daarnaast 
wordt geadviseerd, om een ‘klantreis’ toe te voegen aan de verordening, zodat men 
weet hoe een melding/aanvraag verloopt. 

- Pg. 8, lichte ondersteuningsvragen, voorveld verkennen: dit wordt als redelijk benoemd 
door de leden. 

- Pg. 10, trechter (eigen kracht, gebruikelijke hulp, mantelzorg, sociaal netwerk, 
algemene voorzieningen); knelpunt? De ‘rek’ wordt benoemd, met name voor eigen 
kracht, mantelzorg. Het is belangrijk, dat er juist daar voorzieningen voor zijn, om zo 
lang mogelijk daar gebruik van te kunnen maken (bv. mantelzorgvergoeding). 

- Pg. 12, bij lichte vormen van begeleiding, passen hier maatschappelijke initiatieven bij: 
als voorbeeld worden kerken genoemd. 

- Pg. 14, nieuwe opzet Huishoudelijke Ondersteuning, plusmodules: akkoord. 
- Pg. 17, goede lokale woon-zorg-visie: dit wordt ondersteund. 
- Pg. 18, aantal km naar 1500: de meeste mensen hebben hier voldoende aan. De druk 

op de vervoerder zal hiermee niet afnemen. Het blijft mogelijk om meer km te 
gebruiken, indien nodig. 

- Pg. 22, PGB vakantietoeslag en verlofuren naar 15.7 %: is redelijk. 
- Pg. 30, eigen bijdrage was en strijkservice: is redelijk. 
- Pg. 31, tarieven gekoppeld aan kosten openbaar vervoer/dalurenregeling: logisch. 
- Pg. 32, toezicht en handhaving: akkoord. 

Overige opmerkingen: 
- Jaarlijks keukentafelgesprek tot 75 jaar blijft; dan gevraagd wordt of alles nog voldoet. 
- Aanvraag PGB, er moet vooraf een budgetplan gemaakt worden, een Zorgplan en een 

VOG moet aangeleverd worden. De praktijk leert dat men eerst afwacht of men een 
PGB krijgt, en welke hoogte, daarna kan gekeken worden welke zorg ingezet kan 
worden. De restricties vooraf lijken niet haalbaar.  

- Het verplicht aanwezig zijn van huisgenoten bij het gesprek komt bijna ‘bedreigend’ 
over. 

- Art. 3.2, beroep op onafhankelijk cliëntondersteuner: meer concreet maken in de 
verordening. 

- Art. 11.1 periodiek overleg: de voorzitter wijst op zijn overleg met de wethouder wat 
twee maal per jaar plaatsvindt. 

- Budgethoudersportaal: Maaike vraagt na of de gemeente of Drechtsteden hierbij 
aanhaken. Dit wordt ook meegenomen naar de Regionale Adviesraad. 

Op 1 juni moeten de stukken aangeleverd worden aan de gemeenteraad, voor de carrousel op 
20 juni; op 4 juli is de gemeenteraadsvergadering.  
De Inwonersadviesraad agendeert dit onderwerp voor 22 mei, voor 31 mei a.s. wordt een 
advies aangeleverd. 
 

3 Sportakkoord 2.0 Zwijndrecht 
Zie bijlagen 
Degenen die aanwezig waren zijn positief gestemd, het akkoord wordt verrijkend voor 
Zwijndrecht genoemd.  
Opvallend is wel dat Heerjansdam weinig wordt genoemd. Hier wordt aandacht voor gevraagd. 
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4 Verslag en actielijst van de vergadering van 20 maart 2023 (bijlage) 
a. Tekstueel en naar aanleiding van 

 Pg. 1.2a, onderaan:  Corina heeft vanuit de WoonAdviesCommissie verder niets 
vernomen, na het welkom. 

Het verslag wordt vastgesteld. 
b. Actiepunten 
De volgende opmerkingen worden gemaakt: 

➢ 1601.05: met de kandidaat die Erik aanleverde is gesproken; verder geen reactie 
ontvangen. Dineke en Pauline hebben ook kandidaten benaderd, evenals de voorzitter, 
zonder resultaat. Jacques wijst op het feit, dat hij stopt per 1 januari; dan moet ook een 
nieuwe penningmeester gezocht worden. 

➢ 2003.07, mantelzorgpas: er was aangegeven dat het een eenmalige fout betrof bij 
Pauline; echter, ook Dineke heeft een foutieve brief ontvangen. Suzanne trekt dit na. 

➢ 2003.08, ZorgMies: is doorgestuurd door Dineke. Wordt voor 22 mei a.s. geagendeerd. 
De volgende actiepunten worden verwijderd: 2003.01, 02, 03. 
 

5 Voortgang Inwonersadviesraad Zwijndrecht:  
•  Seniorenraad 
De Seniorenraad vergadert op 9 mei. 
• Stand van zaken Stichting Inwonersadviesraad: Max en Jacques 
De statuten zijn bijgesteld, verder nog geen reactie ontvangen. De voorzitter zal dit ook 
doorsturen naar Suzanne. 
De Regionale Adviesraad heeft gevraagd, of geen bezwaar bestaat als gebruik wordt gemaakt 
van de nieuwe statuten. Akkoord. 
 

6 Speerpunten, stand van zaken. Welke zaken spelen er? 
•  Armoede: Zahra, Pauline 
Geen bijzonderheden. 
• Jeugdhulp: Iris, Pauline 
De voorzitter zal met Pauline vragen formuleren (voor 15 mei a.s.) voor de ambtenaren die 
tijdens de volgende vergadering aanwezig zijn. 
• Regionale Adviesraad: Max, zie ook verslag 27 maart 
Volgende week is er weer vergadering. 
Dineke wijst op de casemanagers, die naast de Wmo-consulent lijken te komen. De vraag is of 
dit efficiënt is. De ervaring leert, dat een casemanager rust aan kan brengen. 
De aanbesteding woningaanpassingen is duidelijk, geen vragen. 
Jan wijst nog op de werkgroep Dementievriendelijk, er is een presentatie bijgewoond inzake 
‘gezondheidsbeoordeling 2024’. Dit wordt nagestuurd. 
• VN-verdrag/inclusie-agenda: Corina 
Geen bijzonderheden. 
• Sport: Erik 
Zie agendapunt 3. 
De voorzitter wijst op het bedrag dat de gemeente beschikbaar stelt, wat komt vanuit de 
onroerend zaak belasting van sportverenigingen en zorginstellingen. Hiermee worden 
initiatieven in het kader van preventie van de grond getild. 

• Woon Advies Commissie: Corina 
Zie agendapunt 4a. 
 

7 Volgende vergadering 22 mei 2023 
• Jeugdhulp: Caroline van Dijk en Anouar Boutachkourt sluiten aan van 19.30 tot 20.30 
uur. Welke vragen willen we aan hen stellen? 
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Naar aanleiding van dit verslag zullen adviezen geformuleerd worden, wat meegestuurd wordt 
met de agenda voor de volgende vergadering. 
Verder staan ZorgMies en Jeugdhulp op de agenda.  
Jeanet wijst nog op de bijeenkomsten in het kader van het Integraal Zorgakkoord op 1 en 5 juni. 
Dit komt volgende week in de vergadering van de Regionale Adviesraad, en dit wordt 
afgewacht. 

8 Rondvraag 
- Corina weet niet zeker of zij de volgende keer aanwezig is, vanwege een werkbezoek in 

Den Haag. Ook op 9 mei is ze daar, in verband met een bijeenkomst rondom geleerde 
lessen naar aanleiding van Covid19, in relatie tot medisch kwetsbare personen. Hier 
komt een verslag van. 

- Suzanne wijst op de campagne die de gemeente vandaag is gestart: Zwijndrecht 
luistert. Op verschillende manieren wordt dit onder de aandacht gebracht. Suzanne 
vraagt de leden de vragenlijst in te vullen, waarop wordt gewezen. Het is goed, als hier 
uiteindelijk onderwerpen uitkomen, die ook hier te agenderen. 

- Suzanne geeft de link door inzake de 1-loketfunctie: 
https://www.zwijndrecht.nl/Inwoners/Alle_onderwerpen/1_plek_voor_al_uw_vragen 

- Jacques wijst op het financieel jaarverslag 2022, wat gereed is: wordt voor 22 mei 
geagendeerd. De kascommissie wordt uitgenodigd. Jacques wijst op de ondersteuning 
van de adviesraad, en de vraag aan de gemeente, om dezelfde kwaliteit op peil te 
kunnen houden. 

- Jacques toont de Wmo-krant, die hij tegenkwam, een overzichtelijke krant: 

https://www.socialedienstdrechtsteden.nl/download/files/fF9zY29wZT1zaXRlfGZpbGV

PYmplY3Q9MTIzNzQwOTEyNXxfY2hlY2tzdW09ZDMxNzQwZmE4ZWY2NmM0ZGM2Nzcz

NzhkYzRjNTE0MGM0YjU4NGI2Yjk5YjM5NDM1MjU3MGJjNDdlZGIxNDQ2ZXw%3D/wmo-

krant-2023-webversie 

De voorzitter sluit de vergadering ca. 21.30 uur. 
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